
 

keytech Software GmbH 

Die Entwicklung sowie die Implementierung von PLM-Software und DMS-

Lösungen gehören zu den Kernkompetenzen von keytech Software. So zählt 

keytech heute zu den Marktführern der Branche und steht für PLM-Software und 

DMS-Systeme „Made in Germany“.  

The development and the implementation of product data and product lifecycle 

software are part of the keytech Software core expertise. Keytech solutions for 

optimizing business processes distinguish themselves with high flexibility and 

effectiveness. Today keytech is one of the market leaders in the industry and stands 

for PLM and DMS systems “Made in Germany.” 

 

Seit der Gründung 1996 hat sich die keytech Software GmbH als Experte im 

Bereich PLM und DMS auf dem Markt etabliert und überzeugt weltweit Kunden 

mit fundiertem Expertenwissen und jahrzehntelanger Erfahrung. Weltweit 

arbeiten inzwischen über 20.000 zufriedene Anwender mit keytech. Diese nutzen 

die keytech Integrationen zu den Produkten führender Hersteller in den Bereichen 

M-CAD, E-CAD und ERP. 

Since its founding in 1996 keytech Software GmbH has established itself as an expert 

in the PLM and DMS industries and converted customers worldwide with sound 

expert knowledge and years of experience. By now over 20,000 satisfied users work 

with keytech world-wide. They use keytech interfaces and integrations for products 

of leading M-CAD, E-CAD and ERP providers. 

 

https://www.keytech.de/ 

https://www.keytechplm.com/ 

https://www.keytech.de/
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